
Ing. VLADIMÍR FECKO 

 

Pracujem vo vlastnej IT spoločnosti a zároveň ako konzultant v niekoľkých 

vzdelávacích inštitúciách (vrátane samotného Ministerstva školstva a jemu 

riadených organizáciách).  

 

V Krasňanoch bývam viac ako 20 rokov a samotnú školu a jej fungovanie 

poznám už vyše 13 rokov. Počas tohto obdobia totiž postupne prešli „našou“ 

základnou školou všetky moje deti. Okrem toho na škole pôsobí aj moja 

manželka ako učiteľka druhého stupňa. Fungovanie v škole teda dôverne 

poznám asi z každého uhla. Ako manžel učiteľky na začiatku roka natieram rámy 

na nástenky či vyrábam stojany na kvety do triedy, ako rodič vypomáham pri 

organizovaní školských podujatí, besied, triednych výletov, alebo iných akcií. Ako 

IT odborník sa snažím prepojiť technické oblasti so vzdelávacími 

a organizačnými požiadavkami školy.   

 

Posledný rok som pôsobil ako zástupca Materskej školy. Nástupom syna do 

prvého ročníka som sa stal zástupcom rodičov v Združení rodičov a verím, že 

svojou prácou dokážem pomôcť škole či už pri riešení problémov alebo 

k zlepšeniu akýchkoľvek podmienok. Samotnú školu považujem za jednu 

z najlepších a som hrdý, že môžem prispieť svojou aktivitou k jej úspechom. 


